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Styrelseprotokoll nr 1/2011 

 

Sammanträdesdatum och plats, 2011-01-28, Scandic hotell, Upplands-Väsby, med början 09.30. 

Närvarande: Freddy Kjellström, Owe Karlsson, Stig Wernersson, Göran Johansson, Conny Lundström, 

Gunnar Pettersson, Andreas Johansson och Lars O Törnkvist, sekreterare. 

Anmält förhinder: Carina Adolfsson 

 

§ 1 Mötets öppnande 

Hälsade ordföranden, F K, styrelsen välkommen till dagens möte och förklarade mötet öppnat. 

 

§ 2 Val av justerare 

Valdes Gunnar Pettersson till justerare att tillsammans med ordföranden justera dagens protokoll. 

 

§ 3 Föredragningslistans godkännande 

Godkändes förslaget till föredragningslista med diverse tillägg under punkten övriga frågor. 

 

§ 4 Föregående styrelseprotokoll 

Genomgicks styrelseprotokoll nr 11/2010. 

Styrelsen beslutar 

Att med godkännande lägga protokoll nr 11/2010 till handlingarna. 

 

§ 5 Ekonomi, bokslut, medlemsutveckling 

Stig Wernersson föredrar ärendet enligt följande; ett visst överskott om ca 60 tkr har beräknats för 

2010, att medlemstappet för 2010 uppgår i snitt till 5-6% i Lokalklubbarna, att Lokalklubbarna bör bli 

aktivare att följa upp de medlemmar som hamnar på den så kallade U-listan och att styrelsen bör 

verka för att ytterligare en påminnelse skickas ut i samband med distributionen av Stövaren nr 2. En 



kommenterande bilaga till resultatrapporten per den 2010-12-31 kommer att läggas som bilaga till 

protokollet. 

Styrelsen beslutar 

Att notera till protokollet att styrelsen tagit del av informationen. 

 

§ 6 Regelkommitténs redovisning av förslag till nya gemensamma drevprovsregler 

Göran Johansson och Owe Karlsson presenterade ett nytt dokument för styrelsen som tagits fram 

tillsammans med de övriga klubbarna. Styrelsens ledamöter framförde synpunkter och efterlyste svar 

på olika frågor som uppfattades som oklart eller felaktigt i det presenterade materialet. Vidare 

informerades styrelsen om att kommittén ska ha ett fysiskt möte i helgen den 12-13 februari, att en 

remiss till Lokalklubbarna planeras till efter semestern 2011 och att kommittén ska sammanställa 

remissvaren senare under hösten. Ett slutligt dokument att föreläggas styrelsen för beslut beräknas 

ligga klart under december 2011. 

Styrelsen beslutar 

Att notera till protokollet att styrelsen tagit del av informationen och det presenterade materialet. 

 

§ 7 Avelsarbete/registreringar för 2010 

Owe Karlsson, OK, presenterade färsk registreringsstatistik för perioden 2000-2010, bilaga. 

Konstaterades att antalet registrerade stövare minskat från 2009-2010 med totalt 312 st varvid 

Hamilton och Schiller raserna står för den största minskningen. Diskuterades olika åtgärder för att 

stimulera aveln genom att bland annat föreslå ändringar av kriterier för avel, ordna avelsseminarier 

lokalt/regionalt i form av studiecirklar, speciella aktiviteter på årsmöten m m. Frågan bör diskuteras 

med Rasföreningarna innan några förslag till åtgärder presenteras. OK kommer att ta upp frågan med 

avelsråden för diskussion. 

OK redovisade arbetet med att ta fram ett nytt defektregister, frågan har beretts tillsammans med 

avelsråden och ett förslag kommer att presenteras för styrelsen. 

Styrelsen beslutar 

Att tillskriva de två rasföreningarna med begäran om deras syn på den uppkomna situationen och 

vilka åtgärder som bör vidtas för att komma till rätta med de vikande registreringssiffrorna, samt 

Att notera till protokollet att styrelsen tagit del av informationen. 

 

§ 8 Fortsatt integration och samarbete med Rasföreningarna 

Ordföranden och Owe Karlsson redovisade de fortlöpande kontakter som hållits med 

Rasföreningarna under det gångna året. Frågan om ett fysiskt möte med samtliga Rasföreningar 



diskuterades och styrelsen kom fram till att ett sådant möte skulle kunna äga rum på Elmia under 

tiden 2-4 juni. Schillerföreningen har i en framställning till styrelsen aktualiserat frågan om ett 

konkret samarbete såvitt gäller tidskriften. Ett planerat telefonmöte med Rasföreningarna är 

planerat att äga rum söndagen den 13 februari. 

Styrelsen beslutar 

Att uppdra åt ordföranden att kalla Rasföreningarna till telefonmöte den 13 februari,  

Att uppdra åt Gunnar Pettersson att planera och kalla Rasföreningarna till ett möte på Elmia under 

tiden 2-4 juni, samt 

Att notera till protokollet att styrelsen tagit del av informationen. 

 

§ 9 Auktorisationer m m 

Jaktprovsdomare 

Styrelsen har mottagit tre st ansökningar om auktorisation av jaktprovsdomare från två Lokalklubbar. 

Efter genomgång och kontroll av samtliga handlingar konstaterar styrelsen att det inte föreligger 

några hinder att auktorisera samtliga tre sökande . 

Styrelsen beslutar 

Att auktorisera Hans Jonasson, Jämtland-Härjedalens Stövarklubb samt Mikael Fredriksson, Sangis 

och Juhani Kaarlela, Tornio, Finland,  Norrbottens läns Stövarklubb, till jaktprovsdomare. 

Exteriördomare 

Styrelsen har mottagit en förfrågan från Bertil Lundgren, Farsta som önskar utöka sitt rasregister. 

Styrelsen beslutar 

Att tillstyrka ansökan, 

Att uppdra åt Göran Johansson att kontakta SKK i ärendet, samt 

Att förklara detta beslut omedelbart justerat. 

Ansökan till preparandkurs 

Styrelsen har mottagit en ansökan om att bli rekommenderad till preparandkurs från Anna-Lena 

Angeria, Kalix. 

Efter genomgång och diskussion fattar styrelsen följande beslut. 

Styrelsen beslutar 

Att inte bifalla sökandens förfrågan med hänvisning till att sökanden inte har tillräckliga meriter. 

 



§ 10  Rasansvar för American Foxhound 

Styrelsen har mottagit en förfrågan från SKK om Svenska Stövarklubben är beredd att ta rasansvar för 

rasen American Foxhound som används till rävjakt, mankhöjd 53-64 cm och en vikt om 30-34 kg. 

Styrelsen beslutar 

Att ikläda sig rasansvar för American Foxhound, samt 

Att förklara detta beslut omedelbart justerat. 

 

§ 11 Bidrag till verksamhetsberättelsen för 2010 

Sekreteraren efterlyser styrelseledamöternas bidrag till 2010 års Verksamhetsberättelse. 

 

§ 12 Övriga frågor 

a. Räv SM 2010 

S-O Pettersson har efterlyst ett besked från styrelsen om det är ok att genomföra Räv SM, 

om väderleksförhållandena så medger, senast den 15 mars. 

Styrelsen beslutar 

Att ställa sig positiv till VbLStKs begäran. 

b. Smålandsstövarföreningens årsmöte 2011-02-07 

Ordföranden informerar styrelsen om att han är inbjuden till rasklubbens årsmöte i Arvika 

den 7 maj. 

c. Kennelfullmäktige 2011 

Ordföranden påminner styrelsen om att KF äger rum i Stockholm under tiden 23-25 

september 2011, att antalet delegater baseras på antalet medlemmar i klubben per 2010-12-

31, att ett fullmaktsförfarande tillämpas från och med i år vilket innebär att en delegat kan 

ha en fullmakt samt att motionstiden till KF utgår den 31 mars. 

d. Elektroniska Nyhetsbrev  

Gunnar Pettersson, GP, informerar styrelsen om möjligheterna att använda så kallade 

elektroniska nyhetsbrev.  GP har analyserat fördelar och nackdelar med mediet. 

Nyhetsbrevet ska vara en snabb och informativ information och vara ett komplement till 

klubbens hemsidor och tidskrift. Kostnaderna bedöms som rimliga. Efter diskussion fattar 

styrelsen följande beslut. 

 



Styrelsen beslutar 

Att starta upp en försöksperiod under ett år med att förmedla så kallade elektroniska 

nyhetsbrev till intresserade mottagare, 

Att uppdra åt Gunnar Pettersson att vara ansvarig för projektet, samt 

Att efter försöksperiodens utgång göra en utvärdering av projektet. 

 

§ 13 Nästa möte 

Nästa styrelsemöte ska äga rum den 29 april, klockan 09.30, Scandic Hotell, Upplands-Väsby. 

 

§ 14 Mötets avslutande 

Tackade ordföranden de närvarande för deltagandet i mötet och förklarade mötet avslutat. Mötet 

avslutades kl 16.30. 

 

Vid protokollet: 

 

Lars O Törnkvist 

 

Justeras: 

 

Freddy Kjellström  Gunnar Pettersson 

 


